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«Άγιο» είχε ο οδηγός που έπεσε χθες πάνω σε πέτρα που

αποκολλήθηκε από τα πρανή στον Περιφερειακό (ΦΩΤΟ)

ΤHESSNEWS-DESK

Από το πρωί βρίσκεται στην Περιφερειακή συνεργείο της περιφέρειας στο

σημείο όπου χθες το μεσημέρι έπεσε μία μεγάλη πέτρα από τα πρανή στο

ύψος των Κωνσταντινοπολίτικων, στην κατεύθυνση προς ανατολικά.

Το αποτέλεσμα ήταν η πέτρα να προκαλέσει ευτυχώς μόνον υλικές ζημίες σε διερχόμενο ΙΧ.

Η ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
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Υπάλληλοι της περιφέρειας σήμερα απομάκρυναν τους χωμάτινους όγκους από το οδόστρωμα, η

εργασία τους ολοκληρώθηκε και αυτήν την ώρα η περιφερειακή οδός κυκλοφορεί κανονικά.

Η αποκόλληση της πέτρας έφερε στο προσκήνιο το πρόβλημα με τις κατολισθήσεις κάθε φορά που

βρέχει έντονα κυρίως στα πρανή του συνοικισμού Κωνσταντινοπολίτικα, στο «Κόκκινο Χώμα».

Έχουμε επανειλημμένως ζητήσει να ληφθούν μέτρα για την αποτροπή κατολισθήσεων, δήλωσε στο

Ράδιο Θεσσαλονίκη ο δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη, Ιγνάτιος Καϊτεζίδης. Όπως επισήμανε αυτό που

συνέβη χθες είναι ένα από τα πολλά προβλήματα που αντιμετωπίζει ο περιφερειακός και

αναφέρθηκε μεταξύ άλλων  στην έλλειψη ηχοπετασμάτων για την ηχορύπανση, στην απουσία

πλέγματος για τα αγριογούρουνα και στην έλλειψη φωτισμού.
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Η ιστορία δεν είναι τωρινή, παρουσιάζεται κάθε φορά που βρέχει έντονα, δήλωσε στο ΡΘ ο

αρμόδιος αντιπεριφερειάρχης Γιάννης Γιώργος. Όπως ανέφερε η μελέτη για τα έργα αντιστήριξη

ξεκίνησε εδώ και αρκετό καιρό από την μητροπολιτική, χρειάζεται όμως χρόνος για την

δημοπράτηση. 


